
Osadní výbor Hněvkovice 
Zápis ze 4. zasedání osadního výboru konaného dne 16.3. 2023 od 

18.30.hod v budově OV. 
 

 Přítomní: Jan Němec, Miloš Němec, Zbyněk Loskot, Martina Romanovská, Radek Romanovský,        
Libor Plíhal, Luděk Čapek 
 
Hosté: Ing. Petr Machek, místostarosta města, p. Jakub Havelka. 
 
1. Členové osadního výboru se zabývali nevyřešenými body z posledního zasedání OV dne 17.1. 
2023. V žádném z nich nedošlo k posunu. OV očekává, že se situace zlepší se začátkem jarní 
stavební sezóny. Jedná se zejména o opravu obrubníků u žumpy před budovou OV, dále opravu 
prasklé dlažby v čekárně autobusové zastávky a snížení kanálu u turistického odpočívadla spojenou 
s vyčištěním  kanálů dalších od napadaného štěrku a hlíny. Je třeba odvézt i vyřazený sloup 
elektrického vedení ležící v prostoru komunikace nad budovou OV. 
 
2. Místostarosta města Petr Machek podrobně seznámil členy OV s návrhem rozpočtu města, který 
byl schválen na zasedání zastupitelstva dne 1.3. 2023 a referoval o letošních hlavních plánovaných 
investicích do naší místní části. 
 
- výstavba chodníku s osvětlením od bývalého obchodu na konec obce. 
 
- rekonstrukce přízemí budovy osadního výboru / izolace pravé strany budovy, omítka v hasičské 
zbrojnici, výměna podlahové krytiny v hospodě/. Rozsah oprav bude konzultován na 
připravovaném setkání s projektantem Josefem Pazderkou a paní Hložkovou. 
 
- studie na rozšíření sportovního areálu Rafanda. Tento projekt bude rozdělen na dvě etapy 
vzhledem k náročnosti. 
 
- modernizace a rozšíření mobilního rozhlasu 
 
Radek Romanovský informoval členy OV o dvou uskutečněných jednáních s architektem 
Slavíčkem ohledně  areálu Rafanda 
 
3. Osadní výbor požaduje, aby se na kontejnerové stání pod bývalou školou přidal ještě jeden zvon 
na bílé sklo. Toto svozové místo má největší zaplněnost odpadového skla v Hněvkovicích. 
 
4. Osadní výbor požaduje, aby bylo provedeno vyčištění škarpy podél komunikace z Hněvkovic k 
hlavní silnici Humpolec-Želiv. Jde o odbagrování zeminy která byla za mnoho let do škarpy 
splavována z polí. Povrch komunikace byl v loňském roce rekonstruován a v některých místech na 
něj teče voda. V období vegetačního klidu zvážit i razantní vytěžení náletových dřevin a křoví. 
 
5. Místostarosta Petr Machek sdělil členům OV, že dochází ke změně v proplácení nakoupeného 
materiálu, drobných oprav, pohoštění a pod. Doklady a faktury je nutno nově zasílat naskenované k 
odsouhlasení přímo panu Machkovi. 
 
6. Členové osadního výboru řešili přípravu zvažovaného  pouťového odpoledního posezení s 
hudbou, které by se konalo 30.7. 2023.  O bližších detailech ještě bude jednáno . 
 
7. Osadní výbor žádá, aby byly v místní části umístěny koše s odpadními sáčky na psí exkrementy. 
Místa umístění by byla vybrána po dohodě se členy OV. 



 
 
 
8. Zbyněk Loskot sdělil členům OV, že Družstvo COOP Kamenice nad Lipou stále nenašlo zájemce 
o koupi objektu bývalého obchodu. Jeho cena je 4 miliony Kč nebo 15 tisíc měsíčně za případný 
pronájem. Tuto informaci potvrdil v e-mailové komunikaci  provozní vedoucí družstva Ing. Eder. 
 
 
9. Schůze byla ukončena po projednání všech bodů ve 20.00 hod. 
 
 
 
 
 
Zapsal:  Zbyněk Loskot, předseda OV 
 
 
 
 
 
Ověřil:   Radek Romanovský 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


